
 

慈濟大學外國學生秋季班的招生進行中，申請日期由即日起至 4 月 30 日截止。慈濟大學創立於

1994 年，截至現今境外生人數高達 284 人。 

2019 年英國泰晤士報高等教育特刊首度發表「世界大學影響力排名」（University Impact 

Rankings），慈濟大學全球第 67 名，位居台灣之冠。未來慈濟大學將成為專業的世界志工大學，

慈濟大學在國際學院架設了跨領域的專業學程，更與歐美名校簽訂了雙聯學位，這些都是慈濟大學

國際化的展現，歡迎土耳其學子加入慈濟，翱翔國際，學成歸國後，成為國家的主流。報名細節可

瀏覽「慈濟大學外國學位生線上入口專區（International Students Admissions）」，

『招生簡章公告』(Application Guidelines) 歡迎有意報讀的學生提出申請。 

本校提供外國學生就讀之學程包含學士班、碩士班及博士班，開放申請入學之系所涵括四大學

院 36 個學系（醫學院、教育傳播學院、人文社會學院、國際學院）。開放學程的資訊可至該校網

站「招生系所資訊（Current Programs）」查閱。 

另外，為了鼓勵更多優秀學生到該校就讀，該校提供「優秀國際學生獎助學金」供大學生與研

究生申請，豐富又多樣的獎助學金歡迎有興趣來慈濟大學唸書的同學申請。 

● 全額獎學金(Full Scholarship)-全年學雜費與學期內本校宿舍住宿全免、每月生活費(一學年核發

8 個月)。 

● 學雜費獎學金(Partial Scholarship)- 全年學雜費全免。 

● 生活費獎學金(Monthly Allowance)- 每月生活費台幣 5 千(一學年核發 8 個月)。 

● 生物醫學全英語學分學程獎學金(Scholarships for Students in the International Biomedical 

Graduate Program)- 兩種獎學金類別: 

(a)學雜費全免獎學金:  全年學雜費全免。 

(b)全額獎學金:  全年學雜費全免、本校宿舍住宿費全免及每月生活費。(註)每月生活費(一學年

核發 12 個月):碩士生台幣 1 萬元、 博士生資格考前 1 萬 5000 元(通過博士生資格考後 2 萬

元)。博士生最多獎勵五年；碩士生至多獎勵一年。 

● 台灣慈濟志業體人才培育獎助學金(限就讀醫學系及護理系一年級學生)(Scholarship for Medical 

or Nursing Students Who Will Work for Tzu Chi’s Medical Affiliates After Graduation- 獎助項

目包括學雜費、住宿費、膳食費及零用金(一學年核發 8 個月)。 
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Tzu Chi University welcomes you to apply for our Fall 2021 programs, and the application deadline is 

April 30, 2021. Tzu Chi University was founded in 1994. Currently, we have 284 international students. 

 

Tzu Chi University was 67
th

 in Times Higher Education University Impact Rankings 2019 and first 

place in Taiwan. We plan to gradually become a global volunteer university, by starting from providing 

interdisciplinary programs in the International College, and collaborating with global partners. We have 

worked with renowned universities in Europe and the United States to offer dual degree programs.  

 

We would like to see Turkish students shining globally, and they may choose to join us first. After 

completing their studies, they will have many career choices, and no matter what they choose to do, they 

will exercise their skills, knowledge and humanism to make a continuous contribution to humanity. 

 

For application details, please access "International Students Admissions" and "Application 

Guidelines". 

 

Tzu Chi University offers a wide range of undergraduate, master's, and Ph.D. programs, to 

international students, through four colleges, namely the College of Medicine, College of Education and 

Communication, College of Humanities and Social Sciences, and International College, as well as our 

departments/institutes/centers. You may access Tzu Chi University’s website for available programs. 

 

In addition, Tzu Chi University offers various scholarships for international students. We wish our 

international students can feel at ease to pursue their studies in Tzu Chi University. Our scholarships are 

listed below: 

1. Full Scholarship:  

(1) Tuition and fees are waived. 

(2) University housing fees are waived.  

(3) A monthly allowance will be provided for 8 months per year. 

2. Partial Scholarship: Only the tuition and fees are waived.  

3. Monthly Allowance: A monthly allowance of NT$5,000 is provided 8 months per year. 

4. Scholarships for Students in the International Biomedical Graduate Program: 

(1)  Partial Scholarship: Tuition and fees are waived. 

(2)  Full Scholarship: 

✧ Tuition and fees are waived. 

✧ University housing fees are waived. 

✧ A monthly allowance will be provided: 

● Master’s students: NT$10,000 per month (12 months per year). 

● Ph.D. students: NT$15,000 per month (12 months per year). 

http://www.enroll.tcu.edu.tw/?page_id=5125
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● Ph.D. candidates: NT$20,000 per month (12 months per year). 

(3)  The maximum scholarship period: 

✧ Master’s students: One year. 

✧ Ph.D. students: Five years. 

5. Scholarships for Medical or Nursing Students Who Will Work for Tzu Chi’s Medical Affiliates 

after Graduation:  

(1) Tuition and fees are waived. 

(2) University housing fees and meal expenses are waived.  

(3) Monthly allowance will be provided 8 months per year. 


